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Sinds enkele weken voeren de schoonmakers in het hele land actie tegen de 
verslechterde arbeidsomstandigheden als gevolg van aanbestedingen en voor meer 
respect. Vorig jaar leidde deze acties tot de langste staking sinds 1933. De 
schoonmakers geven aan dat door de aanbestedingen, de opdrachtgevers voor een 
dubbeltje op de eerste rang willen zitten en dat hierdoor de werkdruk van de 
schoonmakers enorm is toegenomen.  
 
De SP-fractie is van mening dat het conflict tussen de werkgevers en de 
schoonmakers over een nieuw CAO, niet los kan worden gezien van de (manier van) 
aanbestedingen. De SP-fractie vindt dat er ook een grote verantwoordelijkheid ligt 
voor de opdrachtgever bij de aanbestedingen. Het is hierbij belangrijk dat er op 
kwaliteit in plaats van prijs wordt aanbesteed. Dit betekent dus ook dat er gekeken 
moet worden naar de mogelijke gevolgen voor de werkdruk van de schoonmakers van 
het schoonmaakbedrijf die opdracht gegund krijgt.  
 
De SP-fractie wil u daarom de volgende vragen stellen: 
 
1. Zijn er problemen bij de schoonmakers van gemeentelijke diensten op dit 

moment? Zo ja, waar? En hoe wilt u deze oplossen? Zo nee, verwacht u deze wel? 
2. Bent u bereidt een inventarisatie te maken van de situatie van schoonmakers bij de 

gemeentelijke diensten? Zo ja, wanneer kunnen we de resultaten verwachten? Zo 
nee, waarom niet? 

3. Bent u met ons van mening dat er ook een grote verantwoordelijkheid ligt voor de 
opdrachtgever (de gemeente zelf) bij de aanbestedingen van de schoonmaak? En 
dat er daarom ook op kwaliteit in plaats van op prijs moet worden aanbesteed? Zo 
ja, hoe gebeurt dit momenteel? Zo nee, waarom niet? 

4. Bent u met ons van mening dat de schoonmakers bij de gemeentelijk diensten 
beter zelf in dienst van de gemeente genomen kunnen worden om de problemen 
met de aanbestedingen in de toekomst te voorkomen? Zo ja, wanneer bent u dit 
van plan? Zo nee, waarom niet? 

5. Voelt u zich verantwoordelijk voor de problemen bij de schoonmaak van die er 
zijn bij de organisaties/instantie waar de gemeente indirect verantwoordelijk voor 
is (bijvoorbeeld O2G2)? Zo ja, hoe wilt u dit oplossen? Zo nee, waarom niet? 


